# 《单词百科:rehabilitation是什么意思?rehabilitation怎么发音?rehabilitation的解释和用法》

英语单词rehabilitation是什么意思?rehabilitation怎么读?rehabilitation怎么发音?美加网为您整理了rehabilitation的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



## rehabilitation怎么读

rehabilitation的读音:[ ri: b I 'te n]

### rehabilitation的意思

1、n.修复;复兴;复职;恢复名誉;

### rehabilitation的近义词

1、analysis n.分析,分解;梗概,要略;[数]解析;验定;

- 2、convalescence n.渐愈,恢复期;
- 3、help v.帮助,促进;搀扶;为...取用;
- 4、physiotherapy n.物理疗法;
- 5、psychoanalysis n.精神分析(学);心理分析;

#### rehabilitation的双语例句

1. Conclusion Language rehabilitation training plays an active role in rehabilitation of stroke patients with complete aphasia.

结论语言康复训练对脑卒中完全性失语症的康复有积极作用.

2. Poor living conditions hinder rehabilitation and aggravate the problems faced by these people.

环境恶劣的居所,影响他们的康复,增加病发机会.

3. Quan and Bray were interdicted from interfering with the Vartys'Bengal tiger rehabilitation project.

济助令禁止全莉、博锐夫妇干涉瓦提兄弟的孟加拉虎野化项目.

4. Most operations are successful and the patient progresses smoothly to complete convalescence and rehabilitation.

大多数手术是成功的,病人逐渐平稳地完全康复和复原.

5. All legal and contractual rehabilitation requirements must be assessed by the legal department.

所有法律上和合同上康复的要求,必须评估由律政署.

6. Rehabilitation engineering should consist of rehabilitation engineering science and its products.

康复工程应包括康复工程学和康复工程产业两个方面.

7. Money will be directed primarily towards the maintenance and rehabilitation of schools, clinics and machinery.

资金将主要用于学校、诊所和机器设备的维护和修缮。

8. He's booked himself into a rehabilitation clinic.

他自己联系了一家康复诊所.

9. Objective to study the treatment and rehabilitation of cervical vertigo syndrome (CV) caused by cervical spondylosis.

目的探讨颈椎病引起颈性眩晕 综合征 的治疗与康复.

10. The earliest originator was Dr. Giterman who worked at the British Rehabilitation Center for the Disabled.

最早的发起人是在英国残疾康复中心工作的吉特曼博士.

11. His candidacy has divided the party; while most have scorned him, others have sought to rehabilitate him.

他的候选资格使该党出现分化;其中大多数人都嘲弄他,而另外一些人则想办法为他恢复名誉。

12. Results indicated that the comprehensives of acute burn rehabilitation is not enough.

结果发现不同型态的医院不请编制或实际参与的人员数目都有限.

13. They had a team of architects beavering away at a scheme for the rehabilitation of District 6.

他们有一支建筑师队伍正在全力制订修复第6区的计划。

14. OH commonly occurs in persons with high level spinal cord injury (SCI), limiting exercise and rehabilitation.

体位性低血压常发生在高位脊髓损伤的患者中, 影响患者的训练和康复.

15. Does patellar articulatory place smash the how undertakes systematization rehabilitation of sexual fracture trains?

膝盖骨关节处粉碎性骨折的如何进行系统化的康复训练?

16. Hubbard was well known for his work in the field of drug rehabilitation.

哈伯德因在戒毒康复领域所做的工作而为人所熟知。

17. In the clinic, it's possible to cure the patients with occlusal oral rehabilitation.

在临床工作中,对此种病例采用咬合重建的治疗方法,达到了理想的治疗效果.

18. Parkson Plaza subway ride the next along the Maoming Road (Road rehabilitation direction) away.

地铁乘到百盛广场下,沿着茂名南路(复兴中路方向走)走.

以上是美加网为您整理的rehabilitation怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更多关于rehabilitation的用法、rehabilitation的释义、rehabilitation的相关详情请点击:https://dict.tigzz.com/rehabilitation

